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به علت بدهی ها از امکانات محرومیم!

فتحی: در صدر جدول منتظر 
ما باشید!

2
برانکو یک پروفسور به تمام معناست!

گرشاسبی: آرزو بر جوانان
عیب  نیست!
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فقط قتل و خونریزی اش
کم بود!
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حسین محمدی مطرح کرد: 
اختصاص ۴ میلیارد 

تومان برای تأمین انرژی 
خورشیدی در کرج

۴

موتور استقلال روشن شد

لیگ روسیه و بلژیک به هیچ وجه از ایران قوی تر نیستند

شفر: ساماندهی خوبی در زمین داشتیم

استاندار البرز در جلسه اقتصاد مقاومتی مطرح کرد 

منابع خفته مالی را باید بیدار کرد

برانکو:
بازی به خاطر
سنگ  پرانی 
102 بار متوقف شد

نشـاط، موسیقی، تشویق و هیجان در حالی روز 
پنج شـنبه میان اصحاب رسـانه دعوت شـده به 
تـالار لوتـوس خـودی نشـان داد که شـهرداری 
کـرج بـا همراهـی شـورای اسـامی شـهر این 
کانشـهر مصمـم بودنـد بـا وجـود کاسـتی ها، 
روزی شـاد و بـدون دغدغـه را بـرای حاضـران 

رقـم بزنند.
 18 پنج شـنبه  هـوادار؛  دنیـای  گـزارش  بـه 
از  بسـیاری  کـه  بـود  روزی   97 مردادمـاه 
خبرنـگاران و اهالـی قلـم کنـار یکدیگـر قـرار 
گرفتنـد و بـه  جـای نوشـتن و مخابره اخبـار از 
امکانـات و برنامه هایـی کـه مدیریـت شـهری 
بـرای آن هـا تـدارک دیـده بـود، لـذت بردنـد.
عـده ای پـس از مدت هـا دیـدار تـازه کردنـد 

و برخـی دوسـتان و رفقـای قدیمـی سـاعاتی 
را کنـار یکدیگـر بـه گل گفتـن و گل شـنیدن 
گذراندند. حضور اعضای شـورای شـهر، شهردار 
و برخـی مدیران شـهری در ایـن همایش که به 
مناسـبت پاسداشـت مقام خبرنگار برگزارشـده 
بـود، فرصتـی را فراهـم کرد تا اصحاب رسـانه و 
مسـئولان یک را به دور از قیود و چارچوب های 
مرسـوم پشت سـر بگذارند. فرصتی که در طول 
سـال کمتـر رُخ می دهـد و تنها در آسـتانه روز 
خبرنـگار اسـت کـه می تـوان بی پیرایه و سـاده 

بـه آن دسـت یافت.
مدیریـت شـهری کـرج امسـال عـزم خـود را 
جـزم کـرده بـود تـا بـه جبـران غفلـت سـال 
گذشـته، روزی خـوش را بـرای صاحب قلمان و 

خبرنـگاران رقـم بزند. اجرای موسـیقی و تقلید 
صـدا، حـذف سـخنرانی های مرسـوم و ایجـاد 
شـور و نشـاط برای حاضـران، رهـاوردی بود که 
تدابیر اندیشـیده شـده از سوی مدیریت شهری 
بـرای خبرنـگاران بـه همـراه آورد و توانسـت 
لحظـات شـیرینی را برای مدعویـن فراهم کند.
در ایـن جشـن بسـیاری از کهنـه کاران عرصـه 
خبـر البـرز و جوانان تـازه کار و بـا انگیزه حضور 
داشـتند. آن هـا آمـده بودند تا بـه جایگاهی که 
به عنـوان خبرنگار و سـفیران صداقت و حقیقت 
در جامعـه دارنـد، ببالنـد و در روزی کـه به مدد 
ایثارگـری و حق جویـی مـردی بـزرگ بـه نـام 
خبرنـگار رقـم خـورده بود، فـارغ از مسـئولیت 
رسانه ای شـان، در کنـار مسـئولان شـهری، از 

بـودن در محیطی دل نشـین و شـاد لذت ببرند.
این حضور پرُشـور و بانشـاط از نظر سرپرسـت 
شـهرداری کـرج نیـز دور نمانـد و محمدرضـا 
احمدی نـژاد هنگامی کـه بـرای ادای احتـرام و 
خوشـامدگویی پـای میکروفـن مراسـم رفـت، 
بـر ضـرورت افزایـش نشـاط و طراوت مراسـم 

تأکیـد کرد.
وی بـا تبریـک ایـن روز بـه همـه مدعویـن و 
خبرنـگاران، طـراوت و شـادابی را جـزو ذات کار 
رسـانه ای برشـمرد و پیشـرفت جامعه را در گرو 

فعالیـت اصحـاب رسـانه و خبـر عنـوان کرد.
ایـن آییـن بـا اهدای لـوح تقدیـر، تندیـس روز 
خبرنـگار و هدایایـی از سـوی مسـئولان ارشـد 
مدیریت شـهری بـه خبرنگاران به پایان رسـید.

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود
3
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از بسکتبال دور نشده ام و تمرین می کنم

ساهاکیان:
 بسکتبال ایران 
مدعی طلای
آسیایی است

پیام رئیس و اعضای شورای اسلامی 
شهر کرج به مناسبت روز خبرنگار

رئیس و اعضای شورای اسامی شهر کرج طی پیامی به مناسبت 
ادای احترام به مقام شامخ خبرنگار شهید  روز خبرنگار، ضمن 
های  قلم  صاحبان  به  را  سترگ  مناسبت  این  صارمی،  محمود 
حقوق  از  صیانت  گردِ  وجودشان  شمع  که  آنانی  و  گر  مطالبه 

شهروندی و آگاهی آب می سوزد، تبریک گفتند. 
 به گزارش خبرنگار پایگاه اطاع رسانی شورای اسامی شهر کرج، 

متن این پیام بدین شرح است:
»بسم الله الرحمن الرحیم

ن والقلم و مایسطرون- سوگند به قلم و آنچه می نگارند. )سوره 
قلم - آیه یکم(

محمود  رسانه  و  خبر  عرصه  شهید  شهادت  سالروز  مرداد   17
صارمی در تقویم رسمی کشورمان مزین به روز سترگ خبرنگار 
شده است تا فرصتی برای تجلیل از قلم های متعهدی باشد که 
آرمان های انسانی را با جوهرِ اخاق به تصویر می کشند و برغم 
تحمل مشکات و محدودیت ها اما دست از راستگویی و دفاع از 

حقوق آحاد مختلف مردم بر نمی دارند.
بی شک جامعه ما بدون مطالبه گری رسانه ها و متون گران سنگی 
که از قلم های آرمانگرای شما عزیزان تراوش می کند، از فتح قله 
های رفیع سعادتمندی و پیشرفت باز می ماند و خوشا به سعادت 
تان که پروردگار متعال به قلم و آنچه می نگارند، سوگند یاد کرده 
است و این اهمیت و قداست این حرفه خطیر را برجسته تر می 

سازد.
بی شک شورایِ اسامی پنجم کانشهر کرج که با شعار شفافیت 
و امید و اعتدال روی کار آمده و به دنبال ایجاد زیرساخت های 
شهر هوشمند و ایده آل برای زیست مطلوبی انسانی می باشد 
و برای کاهش مشکاتی همچون ترافیک، آلودگی هوا و چالش 
های زیست محیطی کمر همت بسته، جز به مدد الهی و حمایت 
رسانه های جمعی و گروهی و قلم های توانای خبرنگاران و روزنامه 

نگاران قادر به استواری در این مسیر نیست.
و  زحمات  قدردان  دیگر  بار  است  شایسته  مناسبت  همین  به 
خدمات ارزشمند جنابعالی در راستای پوشش اخبار و گزارش های 
تصویری شورای اسامی کانشهر کرج بوده و صحت و سامتی 
و توفیق روز افزون تان را از درگاه باری تعالی خواستارم تا ان شاء 
الله سالیان سال در این سنگر خطیر به مردم و جامعه اسامی 

خدمت نمایید.«

به مناسبت 17 مرداد روز 
خبرنگار

تبریک  شهردار منتخب 
کرج به خبرنگاران پایگاه 

خبری شهرداری
شـهردار  نـژاد  احمـدی  محمدرضـا 
منتخـب کرج در بازدیـد از پایگاه خبری 
شـهرداری، از زحمات، خدمات و فعالیت 

هـای خبرنـگاران قدردانـی کرد.
محمدرضـا احمـدی نـژاد در بازدیـد از 
مجموعـه پایگاه خبری شـهرداری کرج 
کـه بـه مناسـبت روز خبرنـگار انجـام 
شـد، اظهـار کـرد: 17 مـرداد مـاه بـه 
یـاد بـزرگ مـرد عرصـه خبـر »محمود 
صارمی« خبرنـگارِ خبرگزاری جمهوری 
نیروهـای  توسـط  کـه  ایـران  اسـامی 
افراطـی در مـزار شـریف افغانسـتان به 
شـهادت رسـید، به عنـوان روز خبرنگار 

نامگـذاری شـده اسـت.
بـه  خبرنـگاران  اینکـه  بیـان  بـا  وی 
در  دموکراسـی  رکـن چهـارم  عنـوان 
کننـد،  مـی  آفرینـی  نقـش  جامعـه 
افزود:  امانتداری و صداقت در نوشـتار 
اجتماعـی،  ماحضـات  رعایـت  و 
خصوصیـات  از  سیاسـی  و  فرهنگـی 

اسـت. خبرنـگاران 
شـهردار منتخب شـورای شـهر کـرج با 
اشـاره به اینکه اخبار تولیدی و پوششـی 
خبـری  پایـگاه  خبرنـگاران  توسـط 
شـهرداری کرج عملکرد این دسـتگاه را 
بـه خوبی در اختیار مردم و دیگر رسـانه 
هـا قـرار مـی دهـد، تصریـح کـرد: قطع 
یقیـن خبرنـگاران در اطـاع رسـانی و 
افزایش سـطح آگاهی جامعه، نقش غیر 

قابـل انـکاری را ایفـا مـی کنند.

هدیه مدیریت شهری کرج به خبرنگاران

یک روز بدون خبر
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خبر

قهرمان دو فصل اخیر لیگ برتر ایران، علیرغم 
محرومیت از پنجره نقل و انتقالاتی پیش 
فصل و همین طور از دست دادن ستارگانی 
امیری«، »محسن مسلمان«،  مثل »وحید 
»صادق محرمی« و »فرشاد احمدزاده« که 
در هر دو قهرمانی پرسپولیس از بازیکنان 
تاثیرگذار ترکیب ثابت »برانکو ایوانکوویچ« به 
حساب می آمدند، فصل جدید لیگ برتر را 
بسیار خوب شروع کرده است با 7 امتیاز از 3 
بازی از همین ابتدا بالانشین لیگ شده است. 
بی تردید این تیم قصد دارد که تا می تواند 
در نیم فصل اول امتیاز جمع کند که با اضافه 
رفیعی«،  »سروش  ترابی«،  »مهدی  شدن 
»مهدی شیری« و... در نیم فصل دوم، در 
کسب قهرمانی لیگ هتریک و مقتدرانه در 

ایران یکه تازی کنند.
در این راه اما، بی تردید موانع بسیار بزرگی 

بر سر راهشان قرار دارد. هنوز چند هفته ای 
از لیگ نگذشته است که »کمال کامیابی نیا« 
هافبک دفاعی جنگنده سرخ ها بر اثر یک 
بی احتیاطی مصدوم می شود و دو الی سه 
هفته باید از میادین دور بماند. با مصدومیت 
طولانی مدت »محسن ربیع خواه« نیز، حالا 
نیمکت پرسپولیس در برخی پست ها مثل 
و  است  خالی  واقعا  دفاعی  هافبک  همین 
هیچ معلوم نیست اگر مصدومیت کامیابی نیا 
جدی تر بود، چه بایی بر سر خط میانی این 
تیم در دیدار های حساس آینده می آمد و 
این بار چه کسی این وظیفه را بر عهده می 
گرفت. مساله ای که باید بازیکنان را بیش از 
پیش دست به عصا کند و آن ها را محتاط 
تا  بازی کند  تر روانه نبرد های تن به تن 
اتفاقاتی شبیه اتفاقی که برای کمال افتاد، 

برای دیگران نیز نیفتد.
اما سه بازی ابتدایی فصل تا به اینجا نشان 
داده است که به هیچ وجه پرسپولیس قصد 
ارائه بازی های محتاطانه ندارد و بازیکنان 
این تیم بسیار جنگنده حتی جنگنده تر از 
فصل پیش بازی می کنند و عطش و انگیزه 
بازیکنانی مثل »سیامک نعمتی« و »امید 
بازی  لحظه  به  لحظه  در  کاما  عالیشاه« 
تکنیک  بخاطر  که  بازیکنانی  است.  آشکار 

بالا و قدرت حمل توپ قابل قبول، بیشتر از 
سایر بازیکنان در معرض خطا هستند که در 
نتیجه امکان مصدومیت آن ها چندین برابر 
دیگر بازیکنان است اما با این وجود خبری از 

احتیاط نیست.
یکی از دلایل این مساله، بی تردید می تواند 
ادعایی باشد که کمال کامیابی نیا در مصاحبه 
او  کرد.  بیان  را  آن  مصدومیتش  حول  ای 
»بهترین«  از  اطمینان  با  مصاحبه  آن  در 
و»سخت ترین« آماده سازی تاریخ تیم های 
لیگ برتری برای این فصل پرسپولیس یاد 
می کرد و تمرینات پیش فصل این تیم در 
کرواسی را زیر نظر برانکو، بسیار پر فشار و 
سخت ارزیابی کرده بود. ادعای امیدوارکننده 
ای که نقش »برانکو« را در این برهه حساس 
برای پرسپولیس، بسیار پر رنگ تر از سابق 

یادآوری می کند.
بی تردید هیچ کس به اندازه برانکو ایوانکوویچ 
از شرایط بازیکنان اش در این سه فصل آگاه 
نبوده است و او جواب تمام انتقادات نسبت 
به نمایش بازیکنان و شیوه بازی پرسپولیس 
را با قهرمانی ها و نمایش رضایت بخش تیم 
هایش داده است. اما مساله ای که بسیار ذهن 
هواداران را ممکن است درگیر کرده باشد این 
است که چرا پرسپولیس حتی علیرغم تقویت 

مهره های تیم اش هیچ گاه دیگر مثل آن 
پرسپولیس هجومی اولین فصل حضور برانکو 
بازی نکرد و در فصل های بعد بیشتر به گل 

نخوردن و احتیاط اهمیت داد؟ 
تبدیل  اما،  کنونی  انگیز  بر  چالش  مساله 
هجومی  پرسپولیس  آن  به  پرسپولیس 
در  است.  فعلی  شرایط  در  پیش  فصل   3
به  محدودیت  در  پرسپولیس  که  شرایطی 
خیلی  بزرگ  های  ریسک  و  برد  می  سر 
عقانی به نظر نمی رسد، پرسپولیس برانکو 
فیل اش یاد هندوستان کرده است و بسیار 
پر ریسک بازی می کند. ظاهرا برانکو تنها 
وقتی از فلسفه اش فاصله می گیرد که در 
محدودیت باشد. آن ها سه فصل پیش نیز 
تیم پر مهره ای به حساب نمی آمدند اما فوق 
العاده تماشاگر پسند بازی می کردند و حالا 

هم دقیقا همانطور است.
با این همه اما کماکان برای قضاوت زود است 
و پرسپولیس این فصل هنوز محک جدی 
نخورده است و باید منتظر نبرد های این تیم 
برابر تیم های مدعی همچون »استقال«، 
»سپاهان«، »ذوب آهن« و حتی »تراکتور 
سازی« باشیم تا عیار واقعی این شیر زخمی 
را مشاهده کنیم. زخمی که این شیر را نمی 

کشد، بلکه قوی ترش می کند.

مهره  خطرناک  پرسپولیس

توسط  زمین  روی  تیم  دو  پربرخورد  بازی 
بازیکنان و البته روی سکوها بین هواداران در 

نهایت با تساوی بدون گل خاتمه یافت.
نه  آن  ترین  تاسفبار  البته  و  اتفاق  مهمترین 
روی زمین که روی سکوها اتفاق افتاد. صحنه 
هایی تلخ که هیچ چیزی نمی توان درباره آن 
نوشت و فقط باید امیدوار بود استادیوم ها از 
وجود افرادی که برای جان دیگران ارزشی قائل 

نیستند خالی شود.
نمایش نه چندان مطلوب دو تیم که گرمای 
هوا و درگیری روی سکوها روی آن کاما تاثیر 
گذاشته بود با تساوی بدون گل خاتمه یافت. 
برانکو که به دنبال دستیابی به پیروزی ارزشمند 
مقابل حریف نه چندان قدرتمند خود بود، در 
نهایت نتوانست به برد مدنظر دست یابد. در 
سمت مقابل نیز داریوش یزدی که چشم به 
ضدحمات و پرس شدید دوخته بود توانست 

به اتفاقی که دنبال آن بود دست یابد.
بازی با حاشیه استارت خورد؛ هواداران اهوازی 

پیش از سوت آغاز بازی با سنگ پرانی مانع از 
شروع این دیدار شدند و بعد از دقایقی شرایط 
برای بازی مساعد شد. با این حال گرمای 46 
روی  بازی  برگزاری  زمان  در  اهواز  ای  درجه 
عملکرد هر دو تیم تاثیر گذاشته بود تا نتوانند 
نمایش موفقی از خود به جا بگذارند. استقال 
خوزستان البته در همان دقایق ابتدایی با حرکت 
انفرادی خشتان یک موقعیت نصیب خود کرد 
که شجاع خلیل زاده مانع از باز شدن دروازه 

بیرانوند شد.
پرسپولیس اما با مالکیت توپ به دنبال این 
فشرده  دفاع  به  نفوذ  برای  ای  روزنه  تا  بود 
استقال خوزستان بیابد که در این راه ناکام 
ماند. تنها دو فرصت تقریبا مناسب از سوی 
علی علیپور وسیامک نعمتی که هر دو با پرس 
موفق مدافعان این تیم و چند پوشش مناسب 
تا  شد  باعث  نهایت  در  بان  دروازه  سوی  از 
نیمه اول این بازی با نتیجه تساوی بدون گل 

خاتمه یابد.

در شرایطی که تصور می شد در نیمه دوم با 
خنک شدن هوا، دو تیم به شرایط بهتری برای 
عملکرد  کنند،  پیدا  دست  گل  به  دستیابی 
غیرقابل تصور دو تیم از نظر کیفی مانع این 

امر شد.
پرسپولیس که بعد از دو پیروزی دلچسب در 
صدر جدول قرار داشت، به امتیاز کامل این بازی 
چشم دوخته بود اما استقال خوزستان که در 
رده پایین جدول قرار داشت با پرس شدید و 
این  به  برانکو  دستیابی  از  مانع  دفاعی  بازی 

هدفش شد.

خود  فقیر  نیمکت  به  توجه  با  پرسپولیس 
جریان  تغییر  برای  را  لازم  تغییر  نتوانست 
بازی شکل دهد و حضور احسان علوان زاده 
نیز بیشتر از اینکه به سود سرخپوشان باشد 
با استرس و نمایش ناامید کننده او شرایط را 
سخت تر کرد. گادوین منشا نیز که به عنوان 
یار تعویضی به زمین آمده بود علیرغم نمایش 
موفق در توپگیری در لحظات پایانی فرصت 
ایده آلی را از دست داد. این دیدار در نهایت 
با توجه به نمایش ضعیف بازیکنان دو تیم با 

تساوی بدون گل خاتمه یافت.

فقط قتل و خونریزی اش
کم بود!

درگیري ها کاملا طبیعي و سطح پایین بود!
طالقانی: کلیپ های منتشر شده 

صحت ندارد!
عبدالکاظم طالقانی درباره حواشی بازی روز پنج شنبه تیم های 
فوتبال استقال خوزستان و پرسپولیس و درگیری های شدیدی 
که بین هواداران دو تیم در ورزشگاه غدیر اهواز به وجود آمده 
بود، گفت:»اتفاقاتی که در این بازی  رخ داد, جای تاسف دارد، 
همیشه می گوییم تماشاچیان زمانی که به ورزشگاه می آیند، 
باید بیایند و از دیدن یک بازی لذت ببرند. چه در ورزشگاه 
آزادی و چه در ورزشگاه غدیر، انتظار می رود که تماشاگران 
از بازی لذت ببرند که متاسفانه  خودشان را کنترل کنند و 
بازی ورزشگاه آزادی )دیدار تیم های پرسپولیس و فولاد  در 
خوزستان در هفته دوم لیگ برتر( مقداری درگیری بوده که 
البته نه به شدت کلیپی که پخش کرده بودند و آن کلیپ 

صحت ندارد.«
وی درباره کلیپ یاد شده، توضیح داد: »یک کلیپی را تهیه 
کرده  بودند که در آن هواداران پرسپولیس علیه تماشاچیان 
خوزستانی  شعار می دهند که آن صحت ندارد،  این را یقین 
ورزشگاه  در  دوم  بازی هفته  در  ولی  ندارد  داریم که صحت 
اما آنقدر شدت نداشته که  آزادی برخورد هایی وجود داشته 
بخواهند انتقام گیری کنند. حتی اگر بحث انتقام گیری وجود 
داشته کمیته انضباطی باید به آن رسیدگی کند. اینکه هر بازی 
بخواهند انتقام بازی قبل را بگیرند، این اصاً شایسته مردم ما 
و تماشاگرانی که فقط برای دیدن بازی به ورزشگاه می آیند، 
نیست و قطعاً یک تعداد تماشاگر نما هستند که می خواهند 
نظم ورزشگاه را بر هم بزنند و اجازه ندهند که بقیه از بازی 

لذت ببرند.«
رئیس هیئت فوتبال استان خوزستان در خصوص اینکه آیا 
بدهد،  رخ  اتفاقات  این  نیز  بعدی  بازی  های  در  است  ممکن 
تصریح کرد:»خیر، تمهیداتی که نیرو های بازدارنده در این بازی 
هم انجام دادند، بسیار منطقی و خوب بود، مخصوصاً نیروی 
انتظامی که به خوبی برنامه  ریزی کرده بود. تشکر می کنم از 
استاندار خوزستان و همه دستگاه  های مراقبتی که با تاش شان 
باعث شد در این بازی اتفاق خاصی رخ ندهد. درگیری هایی که 
در ورزشگاه رخ داد، در سطح خیلی پائین بود و نیرو های امنیتی 

به خوبی از درگیری های شدید تر جلوگیری کردند.«
طالقانی در پاسخ به این سؤال که آیا تعداد نیرو های امنیتی 
در ورزشگاه کم نبوده است گفت:»خیر، تعداد نیرو ها به اندازه 
کافی بوده و در درگیری ها مسلط بودند. زمانی که ۲ نفر درگیر 
می شوند نیرو ها باید به نحوی کار کنند،  که امنیت برقرار شود 
که فکر می کنم به خوبی این کار انجام شد، چون در درگیر ی ها 

احتمال صدمات زیاد است.«

خبر 

از تساوی بدون گل تیمش مقابل ذوب آهن اصفهان  علی دایی پس 
گفت:»فکر کنم یک بازی پایاپای و سخت بود. هر دو تیم شناخت خوبی 
از هم داشتند. مخصوصا تیم خوبی مقال ذوب آهن که در بازی های قبلی 
موقعیت ایجاد کرده بود. به غیر از یک کاشته چیزی دیگری گیرشان 

نیامد. ما یک مقدار بد شانسی آوردیم.  15 دقیقه آخر تیم ما جلوتر بود 
و موقعیت گیرمان آمد. ضربات ایستگاهی گیرمان آمد و باید بیشتر کار 
کنیم. ما بهتر از ذوب آهن کار کردیم. بازیکنانم خیلی سخت کار کردند و 

بیشتر دویدند اما متاسفانه سه امتیاز را نتوانستیم بگیریم.«

علی دایی: مقابل ذوب آهن بدشانسی آوردیم

محدودیت؛

برانکو یک پروفسور به تمام معناست!
گرشاسبی: آرزو بر جوانان

عیب  نیست!
حمیدرضا گرشاسبی درباره اختافات میان برانکو و کی روش 
اظهار کرد:»برانکو یک پروفسور به تمام معناست و یک روانشناس 
خوب است که همیشه سعی کرده در حاشیه نباشد و از حاشیه ها 
پرهیز کند. ما هم به خاطر اینکه قول دادیم در حال حاضر با توجه 
به اینکه جام ملت ها نزدیک است دیگر به این مساله ورود نکنیم 

و این حاشیه ها کمتر شود.«
او درباره اتفاقات دیدار تیمش و استقال خوزستان در ورزشگاه 
غدیر اهواز هم گفت:»متاسفم که در اهواز این اتفاقات رخ داد. 
هواداران خوزستانی هواداران خوب فوتبال ایران هستند. فوتبال از 
خوزستان به کل ایران اشاعه پیدا کرد. مردم به ورزشگاه می آیند 
که از فوتبال لذت ببرند اما عده اندکی که هوادار فوتبال هم نبودند 
در دیدار برابر استقال خوزستان به ورزشگاه آمدند و دنبال اهداف 
خاصی بودند. حتی آن ها در سمت هواداران استقال خوزستان 
دشنام  و  می زدند  سنگ  هم  آن ها  به  و  داشتند  حضور  هم 
می گفتند. من امیدوارم هرچه زودتر از طریق نیروی انتظامی و 
یگان ویژه و نهادهای ناظر این افراد که تعدادشان اندک شناسایی 
شوند و با آن ها برخورد شود.« او ادامه داد:»دو باشگاه پرسپولیس 
و استقال مردمی هستند. هواداران ما صاحبان فهیم باشگاه 
پرسپولیس هستند که باشگاه را اداره می کنند. من هم همیشه 
همه جا گفته ام و باز هم می گویم هرجا احساس کنم نتوانم در 
مسیر پیشرفت باعث حرکت باشگاه شوم خیانت نکنم و کنار بروم. 
مطمئن باشید تا جایی که ما و برامکو هستیم صدر جدول برای 

دیگران آرزویی است که بر جوانان عیب نیست!«
گرشاسبی درباره برنامه های باشگاه پرسپولیس هم گفت:»ما 
برنامه هایمان را از قبل برنامه ریزی کرده بودیم و سعی داشتیم 
حواشی را مدیریت کنیم. همان طور که می دانید ما ازپنجره نقل و 
انتقالات محروم بودیم و از طرف دیگر قرارداد 14 بازیکن مان تمام 
شده بود و از طرفی کادر فنی هم قراردادشان به پایان رسیده بود. 
به همین خاطر همه هم و غم ما این بود که این مشکات را حل 
کنیم که قراردادها همه تمدید شد و فقط 4 بازیکن از جمع ما 
جدا شدند. در ادامه هم با نشستی که با آقای برانکو داشتیم برای 
نیم فصل دوم برنامه ریزی کردیم و صددرصد خواسته های ایشان 

برای جذب بازیکن در نیم فصل دوم محقق شد.«
در بخش دیگری از این گفت وگو حمیدرضا گرشاسبی درباره 
باشگاه  از  آن ها  طلب های  و  پایه  تیم های  مربیان  مشکات 
پرسپولیس و همین طور حمایت های علی پروین گفت:»آقای 
در  همیشه  که  هستند  پرسپولیس  باشگاه  بزرگان  از  پروین 
سختی ها با همفکری شان به ما کمک می کنند. چند باری شده 
بود که من قصد داشتم کناره گیری کنم اما با صحبت هایی که 

کردند کمک کردند که بمانیم و کار کنیم.«

پرسپولیسی ها

به علت بدهی ها از امکانات محرومیم!
فتحی: در صدر جدول منتظر ما باشید!

و  نقل  درباره  استقال  باشگاه  سرپرست  فتحی  امیرحسین 
روز  ابتدا  در  دارد  کرد:»جا  اظهار  استقال  باشگاه  انتقالات 
خبرنگار را به همه خبرنگاران تبریک بگویم. ما در فصل نقل 
و انتقالات یک مقدار دیر کار خود را آغاز کردیم ولی توانستیم 
نفرات مد نظر آقای شفر را جمع کنیم و با قراردادهای شفاف این 
بازیکنان را به خدمت بگیریم. امیدواریم که بتوانیم با نتایج بهتر 

به زودی در صدر جدول ما را ببینید و رقبا منتظر ما باشند.«
شفر  گفت:»آقای  کی روش  و  شفر  میان  تعامل  درباره  او 
سرمربی بسیار خوبی است. ایشان سابقه سرمربی گری در چند 
کشور را دارد و تجربیات بسیار خوبی در اختیار دارد. شفر به 
هیچ عنوان اهل حاشیه نیست. او همه انرژیش برای تیم است. 
ندیدم دخالتی در مسائل باشگاه داشته باشد. او مرد عمل 
است و مرد حاشیه نیست. حضور او در ایران برای فوتبال ما 

یک نعمت است.«
گفت:»باشگاه  استقال  باشگاه  بدهی های  مورد  در  فتحی 
استقال و باشگاه پرسپولیس امکانات بسیار زیادی بصورت بالقوه 
برای استفاده کردن داشتند اما به علت بدهی هایی که دارند از 
این امکانات محروم هستند. بدهی های ما بیشتر از بدهی های 
باشگاه پرسپولیس است و بیشتر این بدهی  را بدهی های مالیاتی 
تشکیل می دهد. ما از سال 1349 دارای بدهی مالیاتی هستیم 
به نهادهای مختلف بدهی داریم.« وی گفت:»امیدواریم که با 
همکاری وزارت ورزش این مساله هرچه سریع تر حل شود و 
یک بار برای همیشه هم خیال خودمان و هم خیال باشگاه 
و هم خیال هواداران راحت شود. این مساله وقت من را بسیار 
می گیرد. وقتی شما در باشگاه را باز می کنید، از اشخاص حقیقی 
و حقوقی شاهد بدهی های بسیاری هستید. این مساله باید 

سریع تر حل شود تا خیال همه راحت شود.«
گفت:»باشگاه  نیز  استقال  باشگاه  پیشکسوتان  مورد  در  او 
استقال قدردان زحمات بسیار پیشکسوتان است. امیدوارم با 
تمهیداتی که باشگاه انجام می دهد به درک این مساله برسیم و 
بتوانیم پیشکسوتان را حمایت کنیم و در همه ارکان باشگاه از 

این پیشکسوتان استفاده کنید.«
سرپرست استقال درباره مصاف با السد بیان کرد:»امیدوارم در 
تهران کار را یک سره کنیم. البته ما و پرسپولیس با تیم های 
خلیج فارس یک جدال نا برابری از لحاظ پولی داریم. قطعا ما 
فوتبالیست های خوبی داریم و در بحث استعداد بازیکنان با آنها 
قابل مقایسه نیستیم و ولی از دلارهای چندین و چند برابری 
آنها نمی توان غافل شد. امیدوارم هم ما و هم پرسپولیس از این 
رقابت  به خوبی بیرون بیاییم. امیدوارم که با یکدیگر بتوانیم در 

مرحله بعد حاضر باشیم.«

استقلالی ها

محمدحسین سیفی

تراکتورسازی؛ در آرزوی قهرمانی و...
برای فرار از سرنوشت استیل آذین

ها  تراکتوری  دل  بر  که  داغی 
از  پس   93-94 فصل  پایان  در 
اتفاقات عجیب تبریز بر سر اخبار 
قهرمانی و نایب قهرمانی این تیم 
در دقایق پایانی افتاد هیچ گاه از 
ذهن هواداران پر شور و عاشق این 
تیم پاک نخواهد شد مگر با کسب 
عنوان قهرمانی واقعی و به دور از هر 
گونه حرف و حدیث و اخبار کذب. پس از آن اتفاقات اگر تبریزی 
ها به لیگ ایران پشت هم می کردند واقعا حق داشتند اما ماندند 
و هرسال رقابت می کنند و هواداران ثابت کردند که اگر تیم شان 
روی فرم باشد، برای تیم سنگ تمام می گذارند و از تیم تا لحظه 

آخر حمایت می کنند.
پس از فصل قبل کابوس وار تراکتورسازی اما، تبریزی ها این بار 
به تیم فعلی شان امید بسیار زیادی دارند. آن ها مربی و کاپیتان 
شان را از اروپا آوردند تا بزودی و با افتادن روی غلتک، برای هر 
تیمی ترسناک باشند. »جان توشاک« با سابقه هدایت تیم هایی 
همچون رئال مادرید روی نیمکت تراکتورسازان نشسته است و 
»مسعود شجاعی« و »اشکان دژاگه«، کاپیتان های اول و دوم 
تیم ملی ایران در جام جهانی را از »آ اکِ آتن« یونان و »ناتینهگام 
فارست« انگلستان به خدمت گرفتند تا در کنار دیگر خرید های 
پر شمار این فصل شان و زیر نظر توشاک، تیمی ترسناک برای هر 

رقیبی به شمار بیایند.
صادق درودگر در راس کادر مدیریتی باشگاه، گرد و خاک حسابی 
به پا کرد و ظاهرا دورخیز بعدی آن ها در نقل و انتقالات، بردن 
پرونده »مهدی ترابی« از پرسپولیس و به خدمت گرفتن این 
بازیکن است. ترابی که گفته می شود در نیم فصل پرسپولیسی 
خواهد شد اما هنوز پرونده اش برای بستن قرارداد با تراکتورسازی 
در دست بررسی است و درودگر در آخرین مصاحبه اش اعام کرد 
که تنهای جای خالی باقی مانده تیم برای جذب بازیکن را برای 

جذب »مهدی ترابی« کنار گذاشته است.
درست است که آن ها در سه هفته آغازین لیگ عملکرد قابل 
توجهی از خود نشان ندادند، اما بی تردید تراکتورسازی از آن 
به مرور روی غلتک خواهد  این فصل که  تیم هایی است در 
افتاد و می تواند پشت هر حریفی در ایران را به خاک بمالاند. 
در کنار پیشرفت این تیم، باید 
تماشاگران بیشمار این 
متذکر  نیز  را  تیم 
ادامه  در  که  شد 
عملکرد  با  و  فصل 
تیم،  بهتر  چه  هر 
در تبریز با حمایت 
تیم شان هر حریفی 
کنند.  گیر  زمین  را 
بی تردید یکی از تیم 
های هیجان انگیز این 
همین  برتر،  لیگ  فصل 
سر  و  پر  تراکتورسازی 
فصل  پیش  صدای 

است.

یادداشت

مهدی تیموری

امتیاز  دومین  توانست  یزدی  داریوش 
پرسپولیس  با  جدال  در  را  خود  فصل 
و  بازی  این  در خصوص  او  کند.  کسب 
نتیجه کسب شده گفت:»خوشحالم که با 
این جوانان کار می کنم و تبریک جانانه به 
این بچه ها می گویم. یک خسته نباشید 
هم می گویم به هواداران که امروز سنگ 
تمام گذاشتند. به پرسپولیس هم تبریک 

می گویم و البته با احترامی که برای آنها 
قائلم باید بگویم بچه های ما بازی پایاپایی 
به نمایش گذاشتند و مطمئنا در آینده 

بهتر خواهند شد.«
وی در خصوص کیفیت ضعیف این بازی 
گفت:»به دلیل پتانسیلی که داشتیم به 
دنبال این بودیم که مالکیت را به حریف 
بدهیم و از این فرصت برای بسته نگه 
ببریم  سود  دفاعی  های  روزنه  داشتن 
که از این شرایط خوب استفاده کردیم. 
و  بودیم  خوب  هم  ضدحمات  در  ما 
راضی  امتیاز  یک  کسب  از  نهایت  در 

هستیم.«
خوزستان  استقال  اینکه  درباره  یزدی 
قادر به حفظ سهمیه خود در لیگ برتر 
خواهد بود یا خیر گفت:»قطعا خواهیم 
توانست. در بازی های آتی نمایش بهتری 
ما  های  بچه  امسال  داشت.  خواهیم 
پتانسیل خوبی دارند و به نتایج مطلوبی 

خواهیم رسید.«

یزدی: هواداران اهوازی
سنگ تمام گذاشتند!

فوتبال  تیم  سرمربی  ایوانکوویچ،  برانکو 
مقابل  تیمش  دیدار  از  بعد  پرسپولیس 
استقال خوزستان گفت:»روز خبرنگار را به 
همه شما تبریک می گویم. چیز نرمالی درباره 
بازی وجود ندارد که درباره ان حرف بزنیم. 
شرایط برای این بازی نرمال نبود. نیمه اول 
را بدون دفاع راست باز ی کردیم و در نیمه 
دوم بدون دفاع چپ بازی کردیم. 10 بار بازی 
برای پرتاب سنگ متوقف شد اما داور فقط 4 

دقیقه وقت برای این بازی گرفت.«
اظهار  هم  عصبانیتش  درباره  برانکو 
داشت:»من عصبانی نبودم. دوست داشتم 
بازی را ببریم و به بازیکنانم روحیه می دادم. 
البته در 50 درجه هوا بازی کردن طبیعی 

نیست اما کاری نمی شود کرد.«
وی ادامه داد:»14 روز دیگر در آبادان هم 
این شرایط  در  ما  داریم.  را  همین شرایط 
هجومی بازی می کنیم. همیشه تیمی که در 
این هوا حمله می کند انرژی بیشتری نسبت 

به تیمی که دفاع می کند صرف می کند.«

استقال  درباره  پرسپولیس  سرمربی 
می  تبریک  آنها  به  افزود:»  هم  خوزستان 
گویم اما درباره تیم حریف حرف نمی زنم 

چرا که نگاهم به تیم خودم هست.«
وی در خصوص جو ورزشگاه هم افزود:»من 
نمی دانم این داستان چیست. شما بهتر از 
من می دانید. گفتم که شرایط برای این بازی 

نرمال نبود.«

برانکو: بازی به خاطر سنگ پرانی
10 بار متوقف شد

0 - 0
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یحیی گل محمدی، سرمربی پدیده خراسان پس از برتری 
یک بر صفر تیمش مقابل صنعت نفت آبادان گفت:»ما 
امروز برای کسب سه امتیاز تاش زیادی کردیم و فکر کنم 
بچه ها به کمترین حق شان رسیدند. موقعیت های زیادی 
را از دست دادیم و حتی می توانستیم بازی را با اختاف 

گل بیشتری ببریم. اگرچه برد در ثانیه های پایانی بازی 
شیرینی خاص خودش را دارد و فکر کنم به هدف مان که 
کسب سه امتیاز بود، رسیدیم. بچه ها با ایمان و اراده قوی 
وارد بازی شدند و به حق شان رسیدند. امیدوارم که بتوانیم 

این روند را ادامه دهیم.«

گل محمدی: پیروزی در ثانیه های پایانی بازی شیرینی خاص خودش را دارد

خبر

برابر  صفر  بر   3 پیروزی  با  استقال 
در  خود  پیروزی  اولین  به  تراکتورسازی 
لیگ هجدهم دست پیدا کرد. در بازی که 
استقال برای حضور در جمع بالانشینان 
پیروزی  به  مبرم  نیاز  بندی  رده  جدول 
عبدالله  خودی  به  گل  با  تیم  این  داشت 
زاده در دقیقه 1۲، تبریزی در دقیقه ۲7 
و فرشید اسماعیلی در دقیقه 50 موفق شد 
تراکتورسازی را گل باران کند و به جدول 
رده بندی لیگ برتر برگردد. استقال نیمه 
اول را کاما برتر از حریف خود شروع کرد 
و اگر خوش شانس بود زودتر دقیقه 1۲ می 
توانست به گل برسد اما در یکی دو مورد بی 

دقتی مهاجمان مانع از این اتفاق شد.
در دقیقه 1۲ اما سانتر روح الله باقری به روی 
دروازه با گل به خودی علی عبدالله زاده وارد 

دروازه تراکتورسازی شد تا استقال خیلی 
زود از حریف خود جلو بیفتد.

حمات استقال بعد از گل اول دوباره ادامه 
پیدا کرد تا اینکه در دقیقه ۲7 پاس پشت 
پای زیبای فرشید اسماعیلی با ضربه دیدنی 
مرتضی تبریزی وارد دروازه تراکتورسازی شد.

 بعد از این گل تراکتورسازی جلو کشید 
مسعود  تکنیکی  حرکات  روی  بار  چند  و 
ایجاد  شجاعی روی دروازه استقال خطر 
کرد اما این موقعیت ها در حدی نبود که 

دروازه استقال باز شود.
استقالی ها نیمه دوم را نیز بهتر از حریف 
تبریزی خود آغاز کردند و حریف را تحت 
فشار قرار دادند. همین پرس خوب آبی ها 
باعث شد تا شجاعی در ابتدای نیمه مرتکب 
یک اشتباه مرگبار شود و فرشید اسماعیلی 

با استفاده از این اشتباه و یک ضربه بغل 
پای دقیق دروازه فروزان را باز کرد تا آبی 
به عدد 3  را  ها تعداد گل های زده خود 

برسانند.
بعد از این گل آبی ها عقب نشینی کردند 
و در ترکیب خود دست به تغییر زدند تا 
در ادامه مسابقه به حفظ نتیجه بپردازند. 
سیاستی که شفر بعد از برد سه گله اتخاذ 
کرد و باعث شد تا آبی های تهرانی بتوانند 

برد  اولین  و  کنند  کنترل  را  خود  حریف 
خود را در دیدار با تراکتورسازی ثبت کنند. 
با یک گل و یک پاس  فرشید اسماعیلی 
گل تردیدی در بهترین بازیکن زمین باقی 
نگذاشت. او در این بازی نمایش درخشانی 
نقش  استقال  تمام حمات  در  و  داشت 
و  تبریزی  که  هرچند  کرد  ایفا  را  مهمی 
روح الله باقری هم روز خوبی را پشت سر 

گذاشتند.

موتور استقلال روشن شد
شرایط اقتصادی دامن گیر تیم های لیگ برتری
برای ارومیه که معدن استعداد است...

شرایط بد اقتصادی دامن  تیم های 
لیگ برتری والیبال را هم گرفت. 
بعد از اینکه کاله و پیکان فتیله 
پایین کشیدند   را  ها  هزینه 
سر  تیمداری  از  تبریز  شهرداری 
باز زد  نوبت به ارومیه رسید که 
به  رای  شهرش  شورای  اعصای 
امتناع از تیمداری بدهند. هر چند شامگاه امروز همه چیر 
مشخص خواهد شد ولی ارومیه حکایت دیگری دارد و  معدن 
استعداد است و فدراسیون والیبال نباید نسبت به سر نوشت 
والیبال ارومیه، گنبد و آمل بی تفاوت بماند کما اینکه چند 
سالی است چشمه  جوشان  والیبال کرمانشاه، مشهد، لرستان 
و.... خشک شده واگر قطب های دیگری نیز اینگونه خاموش 
شوند والیبال ایران لم یزرع خواهد شد، البته که می دانیم 
شرایط بسیار بحرانی است  ولی استدلال فان عضو شورای 
شهر ارومیه مبنی براینکه بازیکنان تیم شهرداری هم به اندازه 
رفتگران پول بگیرند و بازی کنند  چندان منطقی نیست. آیا 
خود ایشان و جناب شهردار و.... به اندازه خدمتگزاران شهری 
حقوق می گیرند؟ از سوی دیگر  نقش تیم های ورزشی را 
آن هم در منطق مرزی کشور در پیشگیری از آسیب های 
اجتماعی و حتی سیاسی را نباید نا دیده گرفت و این مساله 
باید از نگاه جامعه شناسی و ایضا روانشناختی مورد مداخله 
قرار گیرد به اعتقاد ما اگر اشخاص سالم کنار باشگاه ها باشند 
و جلوی افراط و تفریط گرفته شود و اجازه سو، استفاده به 
فرصت طلبان چسبیده به ورزش داده نشود می توان با صرفه 
ترین وضع را برای تیمداری حرفه ای ترسیم کرد. از ما  نوشتن؛ 

صاح  مملکت خویش خسروان دانند!

یادداشت

اکنون که از بسکتبال دوری به چه 
کاری مشغول هستی؟

من از بسکتبال دور نشده ام و هرروز تمرین 
می کنم اما نه به شدت گذشته! فعا در حال 
خستگی در کردن هستم و چند سفر کوتاه 

رفته ام.

 اگر پیشنهادی از لیگ برتر داشته 
باشی، بازی می کنی؟

فعا که شرایط تیم ها معلوم نیست و هیچ 
باشگاهی پیشنهاد نداده است. اما اگر شرایط 
به وجود آید موقعیت آن را می سنجم و بعد 

تصمیم می گیرم.

به نظرت تیم ملی ایران در بازی 
های آسیایی مقام می آورد؟

تیم ما خیلی قوی است. بچه ها آمادگی خوبی 
ما  قهرمانی هستند.  مدعیان  از  یکی  و  دارند 
طای بازی های آسیایی را نداریم. چهارسال 
فینال شکست  در  بدشانسی  کمال  در  پیش 
خوردیم و نقره گرفتیم. امیدوارم امسال بتوانیم 

ویترین افتخارات بسکتبال را تکمیل کنیم و می 
دانم که بازیکنان تیم ملی برای رسیدن به این 

هدف با تمام وجود می جنگند.

به نظرت تیم ملی ایران می تواند 
روزی استرالیا را شکست دهد؟

بازیکن بازیکن است و مهم نیست که در کدام 
کشور بازی می کند بلکه تمرینات و مهارتهایش 
می تواند از او بازیکن قوی بسازد. این امکان برای 
همه وجود دارد اما برای رسیدن به این اتفاق 
باید هدف گذاری و سرمایه گذاری داشته باشیم. 
البته نمیتوانیم در کوتاه مدت به آن دست یابیم 

بلکه باید چند سال روی این برنامه کار شود.

در  جوانان  ملی  تیم  های  بازی 
رقابتهای قهرمانی آسیا را دنبال کردی؟

قسمت هایی از بازی ایران و نیوزلند را تماشا 
کردم و به نظرم بچه ها با تمام وجود تاش 
کردند اما متاسفانه شانس با ما یار نبود . با این 
تیم ملی  اجازه بدهیم که جوانان  نباید  حال 

ناامید شوند و باید حمایتشان کنیم.

تو مدال جوانان آسیا را داری. از آن 
زمان چه چیزی به یاد می آوری؟

در دوره اول من چند سال از هم تیمی هایم 
کوچکتر بودم و زمان بازی زیادی برای بازی 
نداشتم. ما در نیمه نهایی با قطر بازی کردیم 
و به فینال راه یافتیم. خوشبختانه توانستیم با 
کسب مدال نقره اولین مدال تاریخ ایران در این 
رده را به دست آوریم که برای من بسیار لذت 
بخش بود. همین امر سبب شد تا در دوره بعدی 
انگیزه بیشتری برای رفتن روی سکوی نخست 

پیدا کنیم.

دوره بعدی رقابت ها در هندوستان 
بود که شما قهرمان شدید. از آن دوره چه 

خاطره ای داری؟
یادم هست که ۲3،۲4 روز آنجا بودیم و بازی 
ها هر دو روز یکبار برگزار می شد. کره جنوبی 
و فیلیپین تیم های خوبی داشتند که توانستیم 
آنها را شکست دهیم و از لبنان نیز که ما را در 
رقابت های غرب آسیا شکست داده بود انتقام 
گرفتیم. خاطره بسیار خوبی بود چراکه توانسته 

از آن زمان  آوریم.  به دست  بودیم مدال طا 
سبک تمرینات تیم تغییر کرد. بعد از این بازی 
ها من با تیم ملی امید به قهرمانی رسیدم و 

سپس به تیم ملی بزرگسالان راه یابم.

به  آسیا  غرب  های  بازی  برای 
گرگان رفته بودی. چرا تیم ملی در برابر با 

لبنان شکست خورد؟
اول بگویم که میزبانی گرگانی ها عالی بود. آنها 
برای تیم ملی سنگ تمام گذاشتند. نوجوانان 
به دلیل سن و تجربه کم اشتباهات کوچکی 
داشتند که منجر به باخت شد. متاسفانه تعداد 
توپ های از دست رفته ما در این دیدار زیاد بود. 
ما تا ثانیه های آخر پیش بودیم اما در نهایت 
پیروزی را از دست دادیم. با این حال معتقدم هر 
باختی انگیزه ای برای پیشرفت است و تاش 
بازیکنان را برای جبران گذشته بیشتر میکند. 
پتانسیل های بسیار خوبی در این تیم است و 
ما باید از آنها حمایت کنیم. من مخالف انتقاد 
نیستم اما باید انتقادهایمان سازنده باشد و به 
ساختار  بازیکنان  این  نباشیم.  تخریب  دنبال 

اصلی تیم ایران در سالهای آینده هستند.

از بسکتبال دور نشده ام و تمرین می کنم

ساهاکیان: بسکتبال ایران 
مدعی طلای آسیایی است

یلی قو جانی بر تارک تیم جوان ایران
تیم والیبال ب یا به عبارتی تیم 

جام  در  ایران  واقعی  امید 
در  آسیا  کنفدراسیون  
تایپه تایلند و استرالیا را 
داد  شکست  یک  بر  سه 
به  گام  پیروزی  دو  با  تا 

مرحله حذفی بگذارد شیوه 
ای که تایلندی ها ابداع کرده 

خود  والیبال  برای  شاید  تا  اند 
شانسی پیدا کنند، ایران در دو بازی قبلی 

خود 40 امتیاز فقط از طریق آبشار و دفاع پوریا یلی به دست 
آورد یلی با ۲09 سانتی متر قد توپ را در ارتفاع 335 سانتی 
متر آبشار می زند. اینکه بقیه بازیکنان چقدر در این چرخه 
سهم داشته اند بماند اما یلی و صابر کاظمی و  پشت سر آن 
ها  نوجوانان خوش قواره ای چون بردیا سعادت و امیر حسین 
خانی زنگ خطر را برای امیر غفور و دیگر پشت خط زن ها به 
صدا در آورده اند که چیزی جز وجود پشتوانه های ارزشمند در 
سطح ملی نیست با این همه تیم ایران امروز باید با برنده ویتنام 
و تایلند بازی کند تا برای رسیدن به جمع چهار تیم پیکار کند 
ایران، ژاپن و کره جنوبی با تیم های دوم خود با تایپه رفته اند 
اما قطر با بازیکنانی از شرق اروپا و آمریکای جنوبی و البته غرب 
دنبال بخت آزمایی است و باید دید که تیم  ما در این چرخه 
چگونه خواهد بود، این تیم بازیکنان شایسته کم ندارد امیر 
حسین اسفندیار، جواد کریمی، های اصغر مجردو...که کم کم 

در کوره مسابقات متعدد چون فولاد گداخته می شوند.

مرتضی مهرزاد، بهترین ورزشکار 
معلول جهان شد

کمیته بین المللی پارالمپیک، 
نقش  را  انتخاب  این  علت 
در  مهرزاد  مرتضی  موثر 
نشسته  والیبال  ملی  تیم 
های  رقابت  در  ایران، 
در  هلند،  جهان  قهرمانی 

ماه جولای عنوان کرد.
اخیرا،  ایران،  مردان  ملی  تیم 

جهانی  رقابت های  در  قهرمانی  با 
والیبال نشسته ۲018، مجوز مستقیم ورود به پارالمپیک ۲0۲0 

توکیو را کسب کرد.
این نظرسنجی از 1۲ مرداد به مدت یک هفته ادامه داشت 
و مهرزاد با اخذ 60 آراء، با اختافی چشم گیر، بار دیگر در 
جهان درخشید. در این رقابت، »کار آدنگان« دونده ویلچری از 
بریتانیا، »دیده دِ گروت« تنیس باز هلندی، »الیزابت گومس« 
پرتابگر نیزه از برزیل و »استفان اولسن« تنیس باز سوئدی نیز 

شرکت کردند.
از ابتدای سال ۲018، مهرزاد، پس از ساره جوانمردی، ملی 
پوش تیم تیراندازی، دومین ورزشکار ایرانی است که از سوی 
کمیته بین المللی پارالمپیک، به عنوان بهترین ورزشکار ماه 

انتخاب شده است.

به خاطر سنگ پرانی ها بازی دیر شروع شد!
ماهینی: پرسپولیس جایی برای افراد 

بی عرضه نیست!
پرسپولیس در دیداری که اتفاقات روی سکوها به سوژه اصلی آن 
تبدیل شد و درگیری هواداران اتفاقات تلخی را رقم زد به تساوی 

بدون گل مقابل استقال خوزستان رسید. 
حسین ماهینی کاپیتان دوم پرسپولیس ریشه این اتفاقات را در 
رفتاری می داند که رئیس کانون هواداران این باشگاه در بازی با 
فولاد آن را رقم زده بود. ماهینی در این باره گفت:»در بازی قبلی 
یکسری اتفاقات افتاد و به خاطر حرف و حدیث های این اتفاقاتی 
که پیش از بازی رقم خورده بود می دانستیم بازی سختی داریم 
ولی نه تا این حد. ما می توانستیم با پیروزی اهواز را ترک کنیم 
ولی یکسری افراد باعث شدند تا دو امتیاز حساس این بازی را از 
دست بدهیم که مسلما در آینده این دو امتیاز در روند موفقیت 

پرسپولیس تاثیرگذار خواهد شد.«
وی با اشاره به سنگ پرانی هوادارانی که عصبانی از اتفاقات بازی 
با فولاد بودند گفت:»ما بازی را به خاطر همین موضوع با 5 دقیقه 
تاخیر شروع کردیم و این اتفاقات برمی گردد به بی عرضگی کانون 
هواداران که نقش اصلی این حادثه را رئیس این کانون برعهده دارد. 
ایشان بار اولش نیست که باعث این چنددستگی و اقدام علیه تیم 
می شود. او بارها برعلیه پرسپولیس اقداماتی انجام داده بود و ما 

سکوت کرده بودیم و منتظر بودیم تا باشگاه تصمیم گیری کند.«
حسین ماهینی در ادامه گفت:»فکر می کنید چه کسی باعث 
شد هجمه علیه هادی نوروزی فقید شکل بگیرد و او بی خود و 
بی جهت از سکوها فحش بشنود و در پایان آن اتفاق تلخ رقم 
بخورد. چه کسی باعث دودستگی بین هواداران در ماجرای مهدی 
طارمی شد؟ چه کسی سر محسن مسلمان آن با را آورد و فکر می 
کنید آیا منظور فرشاد احمدزاده در آن نامه خداحافظی هواداران 
پرسپولیس بودند؟ نه؛ اینطور نیست و ما هرچه می خوریم از خودی 
هاست. افراد بی عرضه نباید مسلما در باشگاه حضور داشته باشند.«
واقعی  ادامه گفت:»به نظر من طرفداران  مدافع پرسپولیس در 
پرسپولیس باید از پشت پرده این موضوعات باخبر شوند. ما تاکنون 
بخاطر شرایط پرسپولیس سکوت کردیم ولی امروز تمام بازیکنان 

به خاطر این موضوع در رختکن 
به شدت بابت از دست رفتن دو 
امتیاز حیاتی این بازی عصبانی 
بودند و مسلما نقش اصلی این 
ماجرا آقایی است که به اشتباه 

در سمت رییس کانون هواداران 
امیدوارم  و  دارد  قرار 

تصمیم  باشگاه 
درست و جدی در 

این باره بگیرد.«

خبر 

خبر 

0 -3

سرمربی ولزی با حضور در نشست خبری با 
پاسخ های جذاب تمام مسئولیت شکست را 
پذیرفت و گفت:»درباره نقش مدافعین در این 
شکست و عملکرد فروزان خاطر نشان کرد: 
مشکل از خود مربی شروع می شود. امروز 
من روز خوبی نداشتم. توشاک امروز اشتباه 
کرد و باید امروز را فراموش کند. من باز هم 
تکرار می کنم که تیم حریف از ما خیلی بهتر 
بود ولی نمی خواهم در مورد فرد خاص و یا 

اشتباه خاصی صحبت کنم.«
وی افزود:» من نیاز به زمان دارم تا از بازیکنانم 
شناخت پیدا کنم و این دو بازیکن نیز جدیدا 
به ما اضافه شدند و من نیاز به 3 هفته زمان 
دارم تا تیم خود را بشناسم. من امروز اشتباه 
کردم که این دو بازیکن را قربانی کردم و این 
اشتباه من بود. در این تیم از بالا تا پایین همه 
جدید هستند. تمام کسانی که اینجا حضور 
دارند، به تازگی به تیم اضافه شدند؛ حتی 

مالک و مدیر باشگاه. در این مدت 4 تغییر 
مدیریتی داشتیم و تنها 6 هفته است که اینجا 
حضور داریم. کدام کهکشانی، از کدام ستاره 
ها حرف می زنید؟ من تنها دلایل را می گویم 
و این ها توجیح و یا بهانه ای برای باخت در 

این دیدار نیست.«

بازی دادن به شجاعی و دژاگه اشتباه بود

توشاک: کدام کهکشانی ها، کدام ستاره ها؟!

وینفرد شفر سرمربی استقال با حضور در 
نشست خبری بعد از دیدار با تراکتورسازی 
گفت:»یک تبریک بزرگ به تیم خودم می 
کردیم  کنترل  را  بازی  اول  دقیقه  از  گویم. 
و فوتبال خوبی انجام دادیم. گل اولی که به 
ثمر رساندیم بعد از برخورد به پای بازیکن 

تراکتورسازی بود و طبیعی است که وقتی تیم 
را تحت فشار قرار می دهید، آنها اشتباه کنند. 
همه کارهایی که در تمرینات و جلسات آنالیز 
انجام داده بودیم و صحبت هایی که با بازیکنان 
داشتیم تا درباره ۲-5-3 چه کاری انجام دهیم، 
به زمین آوردیم و توانستیم برنده باشیم. دو گل 
به ثمر رساندیم که بعد از پرس تیم حریف بود. 
گل مرتضی تبریزی و گل فرشید اسماعیلی به 
این دلیل بود که ما ساماندهی خوبی در زمین 
داشتیم که بهتر از بازی با ذوب آهن و پیکان 
بود. تعریف و تبریک بزرگی برای تیم و همه 
بازیکنانم دارم.« وی ادامه داد: »نمی خواهم 
بگویم فقط دو مربی آلمانی و کرواسی مربیان 
خوبی هستند اما مربیان داخلی نیز مربیان 
خوبی هستند. من لیگ های روسیه و بلژیک 
را می شناسم و کسی نمی تواند بگوید به جز 
چهار تیم برتر لیگ روسیه، کیفیت این لیگ 

بالاتر از لیگ ما است.«

لیگ روسیه و بلژیک به هیچ وجه از ایران قوی تر نیستند

شفر: ساماندهی خوبی در زمین داشتیم

اوشین ساهاکیان یکی از بازیکنان نسل طلایی بسکتبال ایران، 
ماه گذشته برای همیشه از تیم ملی خداحافظی کرد. او صاحب 
چندین مدال آسیایی در رده بزرگسالان است و  نخستین مدال 
بسکتبال جوانان ایران در آسیا را نیز بر گردن انداخته است. چند 
روز مانده به بازی های آسیایی جاکارتا و بعد از دور ماندن دست 
بازیکنان تیم جوانان از کسب مدال، »دنیای هوادار« با این بازیکن 

سابق تیم ملی گپ و گفتی داشته است که در زیر می خوانید: کیانا  شادرو

درگیری سیاسیون آمریکا
با بازیکن NBA ادامه دارد
خفه شو و دریبل کن!

کیانا شادرو- لبرون جیمز ستاره بسکتبال ان بی ای و بازیکن 
این فصل لس آنجلس لیکرز به تازگی مستندی با عنوان »خفه 
شو و دریبل کن« ساخته است که در آن به توهین های چند 

ماه پیش مجری شبکه فاکس نیوز پاسخ داده است.
چندی پیش لبرون جیمز در مصاحبه جنجالی خود به سیاست 
های نادرست و نژاد پرستی دونالد ترامپ اشاره کرده بود و درباره 
این موضوع گفته بود:»ترامپ از ورزش برای ایجاد تفرقه استفاده 

میکند و من اصا نمی توانم با آن کنار بیایم.«
لورا  ترامپ،  درباره  درباره ی  جیمز  لبرون  مصاحبه  از  پس 
اینگراهام در برنامه ی خود در شبکه ی فاکس نیوز به حمایت از 
رئیس جمهور آمریکا پرداخت و با انتقادهای توهین آمیز لبرون 
جیمز را یک ورزشکار غیر حرفه ای نامید. او در این برنامه اعام 
کرد که لبرون اگر بازیکنی حرفه ای است نباید درباره سیاست 
اظهار نظر کند و  فقط باید بسکتبال بازی کند. وی گفته های 
خود را درباره جیمز با این جمله ادامه داد:»شنیدن توصیه های 
سیاسی از کسی که سالی 100 میلیون دلار می گیرد تا یک 
توپ را به زمین بکوبد، به هیچ وجه عاقانه نیست. نظراتت را 

برای خودت نگه دار ... خفه شو و دریبل کن!«
جمله آخر مجری فاکس نیوز اگرچه تند و توهین آمیز بود 
اما به انگیزه ای برای لبرون جیمز تبدیل شد تا با ساختن 
مستندی به اظهار نظرهای این مجری پاسخ دهد. ستاره ی 
بزرگ ان بی ای شش ماه بعد از برنامه فاکس نیوز با همکاری 
شرکت اسپرینگ هیل اینترتیمنت، یک مستند سه قسمتی برای 
پخش در شبکه ی شوتایم تولید کرده و نام آن را  »خفه شو و 

دریبل کن!« گذاشته است.
کارگردان مستند لبرون جیمز در بیانه ای اعام کرد:»خفه شو 
و دریبل کن«، به صورت ویژه به تغییر نقش ورزشکاران در جو 
فرهنگی و سیاسی پرتنش امروز می پردازد و آن را از دریچه ی 
لنز ان بی ای به نمایش می گذارد. »جالب اینجا است که اینگراهام 
مجری شبکه فاکس نیوز که با پافشاری بر روی این استدلال 
توهین آمیز، لبرون جیمز را متهم کرده است، در سال ۲006 
کتابی با عنوان »خفو شو و بخوان«؛ نخبگان هالیوود، سیاست 
و رسانه چگونه در حال براندازی آمریکا هستند؟« منتشر کرده 
است. اینکه یک مجری به بازیکن حرفه ای بگوید اظهار نظر 
درباره مسائل سیاسی در جایگاه او نیست و خفه شود و کار 
خود را انجام دهد، آتش خشم بازیکنان لیگ ان بی ای را که 
مدتهاست به سیاستهای رئیس جمهور خود اعتراض دارند، 

شعله ور تر می کند.

یادداشت

 قهرمانی بانوان سه نفره در غرب آسیا
رقابت های بسکتبال 3 نفره بانوان غرب آسیا که به میزبانی 
به  ایران  بانوان  تیم  قهرمانی  با  شد،  می  برگزار  لبنان 
پایان رسید.  نماینده بانوان ایران با صعود به فینال این 
رقابت ها مقابل سوریه 18 بر 15 برنده شد و به قهرمانی 
رسید. ایران با ترکیب مژگان خدادادی، سعیده علی، تینا 
اسماعیل زاده، تینا عیساییان و معصومه اسماعیل زاده در 
این رقابت ها شرکت کرد. هدایت این تیم را نیکا بیک لیک 

لی در دست داشت.

انصراف همگروه ایران از بازی های جاکارتا
تیم ملی بسکتبال امارات یکی از دو همگروه ایران در بازی های 
آسیایی جاکارتا از حضور در این مسابقات انصراف داد تا ایران و 
سوریه در گروه دوم این رقابتها باقی بمانند. پیش از این نیز فیلیپین 
از گروه ایران انصراف داده بود؛ اما هفته گذشته بار دیگر به بازی ها 
برگشت. مسئولان برگزاری مسابقات، فیلیپین را در بازگشت به 
گروه چهارم با حضور تیم های چین و قزاقستان فرستادند.با توجه 
به انصراف امارات، تیم ایران در مرحله مقدماتی سوم شهریورماه  با 

تنها همگروهی خود سوریه به رقابت می پردازد. 

جوانان برای پنجمی آسیا
به میدان می روند

تیم ملی جوانان ایران پس از باخت به نیوزلند و بازماندن 
از صعود به جمع چهار تیم برتر رقابتهای قهرمانی جوانان 
آسیا دیروز برای کسب مقام های پنجم تا هشتم به مصاف 
کره جنوبی رفت و با نتیجه 81 - 89 پیروز شد. جوانان 
ژاپن  مصاف  به  دیگر  بار  پنجم  مقام  کسب  برای  امروز 

خواهند رفت.

اخبار کوتاه بسکتبالی

جمشید  حمیدی

رستاخیز خبر
پایگاه خبری تحلیلی

rastakhiznews.ir
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استاندار البرز در جلسه اقتصاد مقاومتی مطرح کرد 

منابع خفته مالی را باید بیدار کرد

2400  دانش آموخته البرزی در طرح کاروزی به خدمت گرفته می شوند

استاندار البرز با بیان اینکه حدود 700 واحد 
تولیدی در تملک بانک ها قرار دارند و ۲01 
واحد در این راستا غیرفعال هستند، گفت: 
کان،  اباغی  برنامه های  اساس  بر  اکنون 
بانک ها محقق  تملک  در  واحد  احیای 30 
و  ندانسته  کافی  را  تعداد  این  ولی  شده 
اول  مرحله  در  واحد   101 احیای  درصدد 

این طرح هستیم.
پایگاه  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
محمدعلی  البرز،  استانداری  اطاع رسانی 
نجفی با اشاره به اینکه بر اساس بررسی های 
صورت گرفته بیش از 700 واحد تولیدی در 
افزود:  دارند،  قرار  بانک ها  تملک  استان در 

به  به علت بدهی  این تعداد ۲01 واحد  از 
بانک ها تعطیل هستند.

وی ادامه داد: با توجه به تأکید رئیس جمهوری 
طی برنامه ریزی های صورت گرفته برای هر 
استانی سهمیه ای در جهت احیای واحدهای 
غیرفعال در نظر گرفته شده و برای البرز نیز 

در مرحله اول 30 واحد است.
برنامه های  اساس  بر  اکنون  گفت:  نجفی 
تملک  در  واحد   30 احیای  کان،  اباغی 
بانک ها محقق شده ولی این تعداد را کافی 
در  واحد   101 احیای  درصدد  و  ندانسته 
مرحله اول این طرح هستیم. وی افزود: ایجاد 
یک واحد تولیدی عاوه بر اینکه به سرمایه 

زیادی نیاز دارد، زمان بر نیز هست؛ از این  رو با 
احیای این واحدها جهش بزرگی در راستای 

تسریع در اشتغال زایی خواهیم داشت.
توجه  با  اکنون  کرد:  اضافه  البرز  استاندار 
اعمال  درصدد  با جدیت  استکبار  اینکه  به 
اقتصاد  در  اختال  جهت  در  موانعی 
با  قدری  ارزی  منابع  تأمین  است،  کشور 
تولیدکنندگان  ازاین رو  مواجه شده  مشکل 
به سادگی نمی توانند تجهیزات خود را وارد 
موجود  از ظرفیت های  باید  بنابراین  کنند؛ 

بیشترین بهره برداری را داشته باشیم.
احیای  روند  که  آنجایی  از  گفت:  وی 
امور  اهم  بانک ها جزو  واحدهای در تملک 

استان محسوب می شود، طی جلسات منظم 
و مستمر این موضوع  پیگیری می شود. 

باید  بیشتر  هرچه  امروز  اینکه  بیان  با  وی 
تحقق  برای  خصوصی  بخش  ظرفیت  از 
عنوان  ببریم،  بهره  اقتصادی  سیاست های 
و  تولید  موانع  رفع  در  البرز  استان  کرد: 
کسب  را  اول  رتبه  بخش  این  در  تسهیل 
این  در  را  خود  توان  تمام  دولت  و  کرده 

بخش گذاشته است.
استاندار البرز گفت: تاش ها باید مضاعف 
شود تا مردم همراهی مسئولان را احساس 
اقدامات  مشکات  رفع  برای  و  کنند 

مؤثرتری صورت گیرد.

مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی استان 
البرز  با اشاره به اهمیت آموزش های مهارتی 
در صنایع استان تصریح کرد: شش هزار نفر 
در شهرک های صنعتی استان البرز آموزش 

مهارتی می بینند.
ایسنا؛  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
از  پیش  سخنرانی  در  بزازی  امین  محمد 
به  کرج  مرداد   19 نمازجمعه  خطبه های 
فرارسیدن روز صنایع کوچک اشاره کرد و 
گفت: البرز از ظرفیت بسیار خوبی در زمینه 

صنایع کوچک برخوردار است.

بزازی افزود: این پتانسیل به قدری بالاست 
در  صنعتی  طرح  جاری ۲00  سال  در  که 
این حوزه آماده افتتاح است. وی با اشاره به 
اهمیت آموزش های مهارتی در صنایع استان 
تصریح کرد: شش هزار نفر در شهرک های 
صنعتی استان البرز آموزش مهارتی می بینند.
این مسئول در خصوص طرح کارورزی نیز 
 400 و  هزار  دو  حدود  امسال  کرد:  اعام 
واحدهای  در  کار  جویای  دانش آموخته 

صنعتی استان البرز مشغول می شوند.
صنعتی  های  شهرک  شرکت  عامل  مدیر 

تومانی  میلیارد  بودجه 40  به  البرز  استان 
این نهاد در سال جاری اشاره و خاطرنشان 
کرج  خانه  تصفیه  پساب  از  قسمتی  کرد:  
جهت تصفیه مجدد و استفاده در شهرک های 

صنعتی تخصیص داده شده است.
صنعتی  شهرک  شش  وجود  از  بزازی 
غیردولتی و پنج شهرک صنعتی دولتی در 
متاسفانه  اما  و گفت:  داد  البرز خبر  استان 
شهرک های  ساخت  برای  دولت  مصوبات 
معطل  کرج  و  هشتگرد  نظرآباد۲،  صنعتی 

مانده است.

بهره  از  البرز  امداد  کمیته  فرهنگی  معاون 
مندی13هزار مددجوی البرزی با کمک خیران 
آموزشی  و  تربیتی  فرهنگی،  برنامه های  از 

کانون های کمیته امداد خبر داد.
تمامی  اینکه  به  اشاره  با  رجبی  حسین 
کانون ها  برنامه های  اجرای  هزینه های 
در  گفت:  می شود  تأمین  خیّران  توسط 
برای  تومان  میلیون   374 جاری  سال 
برگزاری دوره های متنوع فرهنگی، تربیتی 
دانش  سطح  در  و  کانون ها  آموزشی  و 
آموزان، دانشجویان، زنان سرپرست خانوار، 
از تحصیل و  بازمانده  نوعروسان، دختران 

کودکان هزینه می شود.
با  مقابله  برای  که  مهم  این  بیان  با  وی 
آسیب های اجتماعی راهی جز آموزش و ارتباط 
مستمر و هدفمند تربیتی با مددجویان نداریم 
افزود: 13هزار مددجوی البرزی در برنامه های 

فرهنگی، تربیتی و آموزشی کانون های کمیته 
امداد بهره مند می شوند.

موضوع  این  به  اشاره  ادامه ضمن  در  رجبی 
که برای تمامی مددجویان شرکت کننده در 
برنامه های کانون ها بر حسب جنسیت، میزان 
یا  شهر  در  سکونت  محل  سن،  تحصیات، 
قرارگرفتن،  حمایت  تحت  علّت  و  روستا 
سطح بندی انجام می شود، گفت: در استان البرز 
سه کانون دائم در شهرهای ساوجباغ، نظرآباد 
و ماهدشت و همچنین کانون های موقت سایر 
دستگاه ها به مددجویان البرزی خدمت ارائه 

می کنند..
معاون فرهنگی کمیته امداد البرز با اعام اینکه 
کاس های ویژه کودکان در موضوعات قصص 
و  مسابقات  پندآموز،  کهن  قصّه های  قرآنی، 
سرگرمی های کودکانه، شعر کودک، روش های 
بروز خاقیت و نقاشی تشکیل می شود، افزود: 

کاس های اخاق اسامی، احکام، قرآن، عقل 
پروری،  فرزند  اجتماعی،  آسیب های  معاش، 
آسیب های  و  طاق  اسامی،  زندگی  سبک 
روانی، اهمیت علم آموزی، مهارت های مطالعه، 
مشاوره و هدایت های تحصیلی، کتاب خوانی، 
آمادگی برای ازدواج، اخاق کار، موفقیت در 
هنری  مهارت های  و  کسب وکار، همسرداری 

کانون ها  آموزشی  دوره های  عناوین  ازجمله 
در سال 97 است که بر اساس تنوّع مخاطبان 

برگزار می گردد.
حسین رجبی در پایان یادآور شد: هم اکنون 
در استان البرز بیش از 3۲ هزار مددجو تحت 
حمایت کمیته امداد هستند و از خدمات متنوع 

این نهاد استفاده می کنند.

آغاز اجرای عملیات زیرسازی ادامه 
بلوارهای بوعلی )بلوار دادگستری(

و تربیت مربی
شهری  فضاهای  بازآفرینی  و  عمران  سازمان  سرپرست 
شهرداری کرج از آغاز اجرای عملیات زیرسازی، آسفالت و 
پیاده روسازی ادامه بلوار بوعلی )بلوار دادگستری( و اتصال آن 
به بلوار تربیت مربی، واقع در منطقه 8 این کانشهر خبر داد. 
مدیریت  خبری  پایگاه  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
عملیات  اجرا،  آغاز  در  افزود:  عاقلی  علیرضا  کرج   شهری 
اتصال آن به ضلع شرقی  تربیت مربی و  بلوار  خاک برداری 
دانشگاه هنر )دادگستری( با حجم تقریبی ۲7 هزار مترمکعب 

در حال انجام است.
وی با اشاره به روند فیزیکی این پروژه عنوان کرد: پروژه ادامه 
بلوار بوعلی به طول ۲00 متر و عرض 30 متر و بلوار تربیت 
مربی به طول 300 متر و عرض 35 متر در حال اجرا است 
که پس از مراحل خاک برداری آن، تسطیح و تحکیم بستر 
جهت اجرای زیرسازی، جدول گذاری و آسفالت در دستور کار 

قرار دارد.
دسترسی  و  تردد  در  تسریع  به منظور  امر  این  افزود:  وی 
به  دستیابی  و  معابر  ساماندهی  و  بهسازی  شهروندان، 
ماشین آلات  از  بهره گیری  با  شهری  مطلوب  استانداردهای 

سازمان و نیروهای پشتیبانی سازمان صورت می گیرد.
عاقلی با بیان اینکه احداث ادامه این بلوار و اتصال آن به بلوار 
شهرداری   8 منطقه  بزرگ  پروژه های  ازجمله  مربی  تربیت 
پروژه  این  از  بهره برداری  با  افزود:  می شود،  محسوب  کرج 
به عنوان یکی از محورهای اصلی این منطقه، تسهیل در تردد 
خودروهای مسیر ذکرشده و همچنین دسترسی به پردیس 
دانشکده پزشکی و اطاعات و دادگستری را شاهد خواهیم بود.

زمین های بایر سطح منطقه 2 
پاک سازی شد

تسطیح  و  پاک سازی  از  کرج  شهرداری   ۲ منطقه  سرپرست 
زمین های بایر در منطقه ۲ خبر داد. 

به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از پایگاه خبری مدیریت شهری 
کرج، سید رضا فیض از پاک سازی زمین های بایر در این منطقه 
خبر داد و گفت: طی عملیات ضربتی، اراضی بایر و زمین های خالی 

موجود در منطقه پاک سازی و تسطیح شد.
 سید رضا فیض از به کار گیری ۲ دستگاه لودر و گلیدر و 6 کامیون 
کار پاک سازی و تسطیح زمین های بایر موجود در سطح منطقه به 
انجام رسید.  وی افزود: پیش از آغاز عملیات تسطیح، زباله ها و 
نخاله های موجود با لودر جمع آوری و به مرکز دفن زباله منتقل 

شدند و سپس این اراضی تسطیح شدند.

ساماندهی سرعت گیرهای پلاستیکی 
در سطح منطقه 9

سرعت گیرهای  ساماندهی  از  کرج  شهرداری   9 منطقه  مدیر 
پاستیکی معابر سطح شهر خبر داد. 

مدیریت  خبری  پایگاه  با  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
شهری کرج؛ عباس حق محمدلو با اشاره به اقدامات این معاونت 
خدمات شهری در ماه های اخیر، اظهار کرد: اصاح و ساماندهی 
سرعت گیرهای آسفالتی سطح شهر با هدف اصاح تردد و کاهش 

خطرات ناشی از نابسامانی صورت گرفت.
غیر  صورت  به  سرعت گیرها  این  از  برخی  اینکه  بیان  با  وی 
کارشناسی نصب شده اند، گفت: نصب سرعت گیرها باید به پشتوانه 
بررسی دقیق و کارشناسی، با استفاده از ابزار مناسب و به روز صورت 
گیرد که بر همین اساس مقرر شد تمامی سرعت گیر پاستیکی در 

سطح معابر شهر جمع آوری شوند.
حق محمدلو افزود: با جمع آوری این سرعت گیرهای پاستیکی، 
در  کارشناسی،  معیارهای  اساس  بر  آسفالتی  سرعت گیرها 

بخش های مورد نیاز معابر نصب و تعبیه خواهد شد.
مدیر منطقه 9 ادامه داد: با در نظر گرفتن نحوه تردد وسایل نقلیه و 
عابران پیاده و  افزایش ایمنی در معابر شهری و جهت عبور و مرور 
راحت و با آرامش و ایجاد نظم و کاهش تصادفات و ترافیک عبوری 

بلوار شهید عسگری با نصب گل میخ  ایمن سازی شد.
وی تصریح کرد: گل میخ نوعی سرعت گیر و تعیین کننده مرز در 
مسیرهای شلوغ و  پرتردد است و وسیله ای جهت کنترل سرعت 

خودروها می باشد.

املاک خیابان چهارم غربی آق تپه به 
تملک شهرداری منطقه 12 در آمد

سرپرست منطقه 1۲ شهرداری کرج از تملک تهاتری 8 مورد از 
اماک خیابان چهارم غربی آق تپه خبر داد. 

 به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از با پایگاه خبری مدیریت شهری 
کرج، مهرداد فیروزبخت از تملک  تهاتری  8 مورد از اماک خیابان 
چهارم غربی آق تپه خبر داد و افزود:  8 مورد از اماک واقع خیابان 
چهارم غربی آق تپه به صورت 100 درصد تهاتر با بدهی مودیان 
بدهکار توسط شهرداری تملک و یک مورد باغ )فدک( درکوی مهر 
مهرشهر با 5500 مترمربع به صورت شش دانگ عرصه و اعیان آن 

به نام شهرداری انتقال یافت.
وی بیان کرد: از این 8 مورد تملک شده خیابان چهارم غربی 
دو مورد آن در سال 97 تملک شده و باقی اماک در طرح 
تعریض خیابان چهارم در شرف تملک بوده که به علت اباغ با 
تاخیر آیین نامه تهاتر اقدامات اولیه صورت پذیرفته و اقدامات 
نهایی با توجه به اباغ آیین نامه تهاتر درماه جاری به عمل 

خواهد آمد. 
فیروزبخت تاکید کرد: در خصوص بلوار ارم سه مورد از اماک 
در طرح تعریض جهت ارزیابی به شهرداری مرکز ارسال و پس از 
ارزیابی توسط کارشناسان رسمی دادگستری و عودت پرونده ها 

اقدامات قانونی به عمل خواهد آمد. 

خبر 

در نخستین جلسه کارگروه اجتماعی و 
فرهنگی شهرستان کرج عنوان شد؛

لزوم برنامه ریزی در راستای ایجاد 
نشاط اجتماعی در کرج

 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی فرماندار ویژه شهرستان کرج 
در نخستین جلسه کارگروه اجتماعی و فرهنگی شهرستان کرج، 
تا  اجتماعی، گفت: ضروری است  ایجاد نشاط  بر  تاکید  ضمن 
دستگاه های شهرستان در راستای ایجاد نشاط اجتماعی با برنامه 
ریزی دقیق گام های موثری بردارند که با توجه به نزدیک شدن به 

دو عید مبارک غدیر و قربان اهمیت این موضوع بیشتر می باشد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از روابط عمومی معاونت استانداری 
و فرمانداری ویژه شهرستان کرج، سید جمال جلیلی صبح پنج 
شنبه در نخستین جلسه کارگروه اجتماعی و فرهنگی شهرستان 
کرج که با حضور رؤسا و نمایندگان ادارات مربوطه در سالن غدیر 
فرمانداری ویژه شهرستان کرج برگزار شد، بیان داشت: از آنجایی 
که نشاط اجتماعی در همه جوامع مهم قلمداد می شود نیاز است 
تا در این راستا اقدامات موثری در شهرستان کرج نیز صورت گیرد 

تا شاهد وفاق، همبستگی و تعلق اجتماعی بیشتری باشیم.
وی ادامه داد: به عبارتی در جامعه شیوه های شناخته شده و 
برای شادمانی های همگانی وجود دارد که  متعارف محدودی 
دستگاه های مختلف با نظارت ویژه باید به ترویج شیوه هایی از 

نشاط اجتماعی قانونمند، بپردازند.
مقرر گردید که دستگاه های  این جلسه  در  است که  گفتنی 
اجرایی مربوطه، بر اساس مصوبات و با توجه به امکانات، ظرفیت 
ها و فضاهای موجود، در قالب همکاری های بین بخشی به منظور 
برگزاری جشن ها و سایر برنامه های بخصوص با توجه به فصل 
تابستان جهت پرنمودن اوقات فراغت کودکان، نوجوانان و آحاد 
مردم در راستای ایجاد نشاط اجتماعی برنامه ریزی و اقدامات لازم 

را به عمل آورند.
ادارات و دستگاه  از  همچنین در این جلسه تاکید شد هریک 
ها برنامه های کاری خود را در قالب طرح کاهش آسیب های 
اجتماعی با سرفصل های مشخص در اسرع وقت به فرمانمداری 
اعام تا جهت تشخیص اعتبار و بودجه مورد نیاز هماهنگی لازم 

انجام پذیرد.
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معاون فرهنگی کمیته امداد البرز اعلام کرد:

بهره مندی 1۳هزار مددجو از خدمات 
کانون های کمیته امداد امام خمینی ره البرز

چهار  اختصاص  از  کرج  شهر  شورای  عضو 
انرژی  تأمین  و  تولید  برای  تومان  میلیارد 

خورشیدی در کرج خبر داد.
بهره برداری  اهمیت  بر  محمدی  حسین 
هرچه بیشتر از منابع تجدید پذیر در تولید 
لحاظ  به  ایران  افزود:  و  کرد  تأکید  انرژی 
بسیاری  به  نسبت  خورشیدی  نور  دریافت 

از کشورهای دنیا، روزهای آفتابی بیشتری 
دارد اما متأسفانه در تولید و تأمین انرژی 
کمتر  خدادادی  موهبت  این  از  کشورمان 

استفاده شده است.
حاضر  حال  در  اینکه  بابیان  ادامه  در  وی 
بیش از 90 درصد انرژی موردنیاز کشور از 
گفت:  می شود،  تأمین  فسیلی  سوخت های 

و  هوا  آلودگی  افزایش  موجب  اقدامات  این 
اقتصادی  ازنظر  و  می شود  انرژی  رفت  هدر 
هم مقرون به صرفه نیست؛ چراکه حدود 70 

درصد از انرژی در نیروگاه ها هدر می رود.
و  سامت  محیط زیست،  کمیسیون  رئیس 
انجام  ضرورت  از  کرج  شهر  شورای  ایمنی 
رفت  هدر  از  جلوگیری  برای  لازم  اقدامات 
تجدید  انرژی های  از  بهره برداری  و  انرژی 
پذیر سخن گفت و ادامه داد: چون در ایران 
نو  انرژی های  تکیه بر  برای  ویژه ای  ظرفیت 
ازجمله انرژی خورشیدی وجود دارد، باید به 

این سمت وسو حرکت کنیم.
نظام  استقرار  اهمیت  به  اشاره  با  محمدی 
مدیریت سبز و بهره گیری از انرژی های پاک 
و خورشیدی بیان کرد: به منظور پیاده سازی 
در  اعتبار  تومان  میلیارد  چهار  هدف،  این 
ردیف های بودجه سال جاری شهرداری کرج 

منظور شده است.
طبق  کرد:  تأکید  ادامه  در  محمدی 
کمیسیون  در  انجام شده  برنامه ریزی های 
منظور  بااعتبار  شهر،  شورای  محیط زیست 
پنل های  نصب  به  ابتدا  در  شهرداری  شده 

این  اداری  ساختمان های  در  خورشیدی 
مجموعه و سپس در فضاهای عمومی ازجمله 

پارک ها ملزم خواهد شد.
اقدام  این  که  کرد  امیدواری  اظهار  وی 
شهرداری کرج در نصب پنل های خورشیدی 
و  دولتی  بخش های  دیگر  برای  الگویی 
همچنین خصوصی استان البرز باشد تا برق 
موردنیاز مجموعه های خود را از طریق انرژی 

خورشیدی تأمین کنند.
عضو شورای اسامی شهر کرج در ادامه بر 
اهمیت نقش مدیریت پسماند در بهره برداری 
از منابع انرژی تجدید پذیر اشاره کرد و گفت: 
کرج  شهرداری  پسماند  مدیریت  فرآیند 
می شود،  اصاح  لازم  اقدامات  پایه ریزی  با 
امیدواریم تا دو سال آینده شاهد اتفاق های 

خوب در این حوزه باشیم.
وی عنوان کرد: چندین شرکت سرمایه گذار 
خارج  و  داخل  از  بخش خصوصی  در  فعال 
در  سرمایه گذاری  و  مشارکت  برای  کشور 
کرج  شهرداری  پسماند  مدیریت  حوزه 
اعام آمادگی کرده اند و در حال حاضر این 

پیشنهادها در مرحله ارزیابی است.

حسین محمدی مطرح کرد: 

اختصاص 4 میلیارد تومان برای تأمین انرژی خورشیدی در کرج

اعلام نتایج بازبینی نهایی هشتمین جشنواره 
تئاتر استانی البرز

نتایج بازبینی نهایی هشتمین 
جشنواره تئاتر استانی البرز اعلام شد 

 
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از دبیرخانه هشتمین جشنواره تئاتر 
استانی البرز نتایج بازبینی نهایی هشتمین جشنواره تئاتر استانی البرز 

اعام شد .
هیئت محترم داوران بازبینی هشتمین جشنواره تئاتر استانی البرز 
متشکل از »حسینعلی شوندی، حامد هادوی و محمد عسگری« 
پس از بازبینی34 نمایش، ضمن آروزی موفقیت برای تمامی شرکت 
کنندگان، آثار راه یافته به بخش مسابقه را بدون اولویت به شرح ذیل 

اعام می دارد:
1. »اسماعیل« به نویسندگی و کارگردانی سینا شفیعی

۲. »زونکن« به نویسندگی علی کوچکی و کارگردانی علی شهبازی
3. »خزینه« به نویسندگی عبدالرضا یعقوبی و کارگردانی صابر روشن

4. »چیزی شبیه به یک بختک طولانی« به نویسندگی و کارگردانی 
علی بابایی

5. »کوچه برزیلیا« به نویسندگی سینا شفیعی و کارگردانی محمد 
اسماعیل زاده ها 

6. »خیابان ویادولوروسا«به نویسندگی رضا اخا و کارگردانی مشترک 
رضا اخا و پریاحاجی رمضان

7. »مجلس زال و رودابه« به نویسندگی و کارگردانی محمد حاج 
محمدی

8. »چشم اندازی در مه« به نویسندگی و کارگردانی امیر رضا ملکی
9. »صفر تا صفر« به نویسندگی رضا رباط جزی و کارگردانی سعیده 

نی باقلی
10. »تاریخ مستطاب آشپزی« به نویسندگی رضا مختار زاده و 

کارگردانی احسان فاحیان
و  نژاد  نویسندگی مسعود هاشمی  به  معتبر«  روایت  11. »چند 

کارگردانی مهسا جعفری
1۲. »عبیر یک رویا« به نویسندگی خیرالله تقیانی پور و کارگردانی 

سیاوش توده فاح »شهرستان نظر آباد«

مجموعه شعر »از خودت بگو« منتشر شد
 

دفتر آفرینش های ادبی حوزه هنری استان البرز مجموعه شعر از 
»خودت بگو« اثر »زهرا محمودی« شاعر خوش ذوق البرزی را به 

چاپ رساند. 
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از روابط عمومی حوزه هنری البرز، 
خسرو عباسی خودلان مسئول دفتر آفرینش های ادبی حوزه هنری 
البرز با اعام این خبر عنوان کرد: مجموعه شعر از خودت بگو، 
دومین مجموعه شعر زهرا محمودی از شاعران خوب استان البرز 
می باشد که در سال گذشته مراحل تدوین، صفحه آرایی و اخذ 
مجوزهای انتشار آن انجام شده و توسط واحد آفرینش های ادبی 

حوزه هنری استان البرز در تیر ماه 1397 به چاپ رسیده است.
عباسی افزود: کتاب مجموعه شعر »از خودت بگو« پس از مجموعه 
شعر »من در مدار تو«، دومین کتاب شعر زهرا محمودی است که 
از سوی حوزه هنری استان البرز در 110 صفحه منتشر شده است. 
اشعار این مجموعه، شامل اشعار آئینی، عاشقانه و اجتماعی می باشد.
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